

香港青少年數學精英選拔賽參賽者健康申報表
注意事項

- 參與人士於今天（4/2/2023）出發往場地前必須自行量度體溫及進行冠狀病毒病快速抗原測試。
- 每位參賽者必須填妥並提交此健康申報表。
- 有關提供的資料只用於預防任何傳染病的發生或蔓延，健康申報表會在收集後 3 個月銷毀。

Health Declaration Form of Participants of HKYMHASC

Points to Note

- Participants must check their body temperature and perform the COVID-19 rapid antigen test (RAT) before leaving for the venue today (4/2/2023).
- Participating schools are required to complete and submit the health declaration form on the day of the competition.
- Information provided will be used for the purpose of preventing the occurrence or spread of infectious disease or contamination, all health declaration forms will be destroyed within 3 months after the competition.

聲明 (I) Declaration (I)

謹此聲明：

- 本人沒有任何冠狀病毒病的病徵（如發燒、呼吸道感染徵狀、突然喪失味覺或嗅覺等）。
- 本人於今天（4/2/2023）不是正在接受政府指定的強制隔離。
- 本人於今天（4/2/2023）已完成冠狀病毒病快速抗原測試，而本人今天的快速抗原測試結果為陰性。
- 本人於今天（4/2/2023）沒有因疫情而按政府指示需要暫停面授課堂或停課。

I declare that:

- I do not have any symptoms of COVID-19 (e.g. fever, respiratory symptoms or sudden loss of taste or smell, etc.).
- I am **NOT** undergoing mandatory isolation today (4/2/2023).
- I **HAVE DONE** the COVID-19 rapid antigen test (RAT) today (4/2/2023), and the results of our RAT today were negative.
- I am **NOT** suspended from face to face / school classes today (4/2/2023) in light of the epidemic as required by the government.

聲明 (II) Declaration (II)

本人確認就本人所知，上述資料及聲明乃真確無誤。本人明白作出虛假陳述，有可能影響其他出席人士之健康安全，並妨礙比賽順利進行。本人會遵守各項安全措施。

本人明白如違反防疫措施及特別安排而引致或所涉及的任何損害，保良局概不承擔任何法律責任、義務或責任。

All information in this form is correct to the best of my knowledge. I understand that making a false statement may jeopardize the health and safety of others who attend the competition. I will comply with the safety requirements.

I understand that PO LEUNG KUK will not have or accept any liability, obligation and responsibility for any loss or damage arising from or associated with violation of precautionary measures and special arrangements in the competition.

學校名稱：_____

Name of school :

參賽學生姓名：_____

Name of student :

參賽學生之家長/領隊老師簽署：_____

Signature of Parents/Accompanying teachers :